
anmin   ieuwsM  N
Nr. 39  3 april 2016

God verheerlijken met geloof, hoop en liefde!
2015 eerbewijs voor de getrouwe werkers

Op 21 februari 2016, werd een eerbewijs ceremonie 
2015 gehouden voor degenen die getrouw hun plichten 
hebben vervuld op hun gebied. De eerbewijzen 
werden gegeven aan uitmuntende districtleiders, sub-
districtleiders, huisgroepleiders, kleine groepsleiders, 
groepsleiders, bestuursleden, vrijwilligers, en full-time 
medewerkers. Er werden er in totaal 44 uitgereikt.

Diaken Euhwan Roh heeft gedurende tien jaar, elke 
zondag noodles opgediend tijdens de lunch voor de 
gemeenteleden. Hij zei, “Ik stortte in door een beroerte 
voordat ik naar de kerk kwam. Op dat moment leidde 
een van mijn vrienden mij naar deze kerk. Terwijl ik 
deelnam aan de kerkdiensten, stopte ik in één keer met 
roken en mijn gezondheid herstelde snel. Ik was zo 
dankbaar voor de genade en begon vrijwilligerswerk te 
doen. Op zondag sta ik om 4 uur op, kom naar de kerk, 
en maak de noodles klaar. Ik voel me elke keer zo blij. 
God gaf mij een goede gezondheid en de gelegenheid 
om hemelse beloningen te verzamelen en de leden blij 
te maken.”

Senior Diakones, Juno Shijo zei, “Ik heb veel genade 
ontvangen door de boeken van Senior Pastor en 
Manmin Lofprijs te vertalen, maar nu heb ik ook deze 
grote beloning gekregen. Ik ben heel dankbaar. Ik zal 
nog getrouwer werken met geestelijke getrouwheid, 
zodat talloze stervende zielen in Japan redding kunnen 
bereiken.”

Ze werkte als een professor van Engelse Literatuur 
Afdeling in de Shimane Universiteit, een nationale 
universiteit in Matsue, Prefectuur Shimane in Japan. 
Terwijl ze naar het Woord des Levens zocht om haar 
geestelijke dorst te lessen, ontdekte ze Dr. Lee’s 
getuigenisboek Het Eeuwige Leven Proeven voor 
de Dood en ontving veel genade terwijl ze het las en 
luisterde naar zijn boodschappen op cassettebandjes. 
En ze werd door het gebed van Dr. Lee, genezen van 
rhinitis, waar ze meer dan 20 jaar last van had gehad. 
Later, werd ze een fulltime werker voor de kerk, en 
wijdde zich toe aan de boeken van de kerk en de 
publicaties van de bediening, en heeft het koninkrijk 

van God gediend. 
Oudste Choon Cho, een film acteur en een ere 

ambassadeur van de Koreaanse Bediening van 
Justice Rehabilitation Protection Association heeft de 
gemeenteleden elke zondag bij de ingang van de kerk 
verwelkomt en de Manmin Nieuwsbrief samen met 
snacks uitgedeeld aan taxichauffeurs. 

Oudste Cho zei, “Voordat ik lid werd van Manmin, 
leidde ik geen voorbeeldig Christelijk leven. Toen 
ik een groot ongeluk had, onderging ik een operatie 
van tien uur om mijn nekwervels met 12 bouten te 
herstellen. Ik kon mijn nek daarna niet meer vrij 

bewegen. Maar toen ik de Senior Pastor ontmoette 
en zijn gebed ontving, kwam het vuur van de Heilige 
Geest op mij neer en alle nawerkingen verdwenen. 
Sindsdien, heb ik een echt Christelijk leven geleid. Nu, 
ben ik vervuld met de blijdschap van redding en hoop 
op de Hemel, en ik voel me opnieuw jong.”

Behalve onze 44 personen die een eerbewijs 
ontvingen, werden vele van onze Manmin leden 
vernieuwd door de kracht van de Heilige Geest en 
werken getrouw voor het koninkrijk van God met 
geloof, hoop en dankbaarheid voor het kruis van onze 
Heer en de liefde van God, de Schepper.

Er waren 44 personen die een eerbewijs ontvingen omdat ze getrouw hadden gewerkt met vreugde en dankbaarheid in 2015, 
als leden van het lichaam van de Heer: 4 districtleiders, 3 sub-districtleiders; 4 huisgroepleiders; 1 groepsleider en 4 kleine 
groep leiders in zendingen; 6 bestuursleden; 4 leden van de vrijwilligersgroep; 13 fulltime medewerkers, en 5 vrijwilligers.

Op 18 februari 2016, om 11.00 u., werden de 
24ste Alliance Holiness Theological Seminary en 
de 9de Manmin Internationale Seminarie plechtige 
diploma uitreiking gehouden in het heiligdom. 
MIS Voorzitter Dr. Esther Chung, de voormalige 
Voorzitter van de Seoul Vrouwen Universiteit, 
bracht de boodschap “Glor ie” gebaseerd op 
Habakuk 2:14. Ze spoorde de gediplomeerden aan 
om een volkomen vertrouwen in God te plaatsen, 
hun eigen bekwaamheden te ontwikkelen in 
geest en lichaam, en daarbij overal waar zij gaan 
levende vrijgevigheid en wijsheid van goedheid te 
laten zien. Het Eerbewijs van Bestuursvoorzitter 
ging naar Pastor Changmin Kim en het Deken 
eerbewijs naar Pastor Jina Kim.

De 24ste Alliance Holiness Theological Seminary en de 9de 
Manmin Internationale Seminarie plechtige diploma uitreiking
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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Wanneer wij de vrucht van vriendelijkheid 
dragen, zullen wij in staat zijn om elk 
persoon te begrijpen in goedheid en elk 
persoon met liefde te aanvaarden. Zelfs 
wanneer zij enkele grote fouten maken of 
ernstig hebben gezondigd, zullen wij eerder 
genade met ze hebben dan hen te oordelen 
en te veroordelen. We zouden de zonde 
moeten haten, maar niet de zondaar; we 
zullen de persoon begrijpen en hen helpen 
om te proberen te leven. Laat ons eens 
kijken naar de vrucht van vriendelijkheid. 

1. Wat is de vrucht van vriendelijkheid?

Vriendelijkheid is de kwaliteit of 
de stemming van vriendelijk zijn. De 
geestelijke betekenis van “vriendelijkheid” 
is dichterbij dat van “genade.” De 
geestelijke betekenis van vriendelijkheid is 
“om te begrijpen in waarheid, zelfs degenen 
die niet door alle mensen begrepen kunnen 
worden.” Het is ook het hart van genade dat 
in staat is om te vergeven in waarheid, zelfs 
degenen die niet door mensen vergeven 
kunnen worden.

God heeft dit hart van bewogenheid, dat 
het hart van genade is voor de mensheid. 
Psalm 130:3 zegt, “Als Gij, Here, de 
ongerechtigheden in gedachtenis houdt, 
Here, wie zal bestaan?” Zoals geschreven 
staat, als God geen genade zou hebben en 
ons naar de gerechtigheid zou oordelen, dan 
zou niemand in staat zijn om voor God te 
staan.

Maar overeenkomstig de gerechtigheid, 
vergaf God en aanvaardde zelfs degenen 
die niet vergeven noch aanvaard konden 
worden. Om dat te kunnen doen, gaf God 
het leven van Zijn enig geboren Zoon. God 

wil die kinderen die in de Here geloven en 
dit hart van genade ontwikkelen.

2. De kenmerken van degenen die 
de vrucht van geestelijke vriendelijkheid 
dragen

Ten  ee rs te ,  ze  hebben  geen 
vooroordeel 

Wereldse mensen oordelen anderen vaak 
naar hun verschijning. Hun houdingen 
naar mensen veranderen afhankelijk van 
het oordeel van de omstandigheden. Gods 
kinderen moeten geen vooroordeel hebben. 
We moeten anderen beter achten dan onszelf 
en hen dienen met het hart van de Here 
(Jakobus 2:1-4).

Zelfs wanneer u denkt dat u anderen 
niet oordeelt overeenkomstig hun rijkdom, 
roem of verschijning, onderzoek alstublieft 
of u geen oneerlijke bevoorrechting of 
vooroordelen hebt, zelfs niet geestelijk. 
Bijvoorbeeld, wat als u voelt dat u geen 
echte zinvolle conversatie kunt voeren met 
een bepaald persoon, ondanks dat ze al voor 
een lange periode christenen zijn, omdat ze 
niet genoeg geestelijk begrip hebben? 

Ook, wanneer een persoon door bepaalde 
beproevingen van het geloof gaat, zijn er 
sommige mensen die erover praten en de 
persoon veroordelen, alsof ze op de stoel van 
de rechter zitten. Toen de mensen de vrouw, 
die overspel had gepleegd, voor Jezus 
brachten, toonde Hij genade zeggende, “Wie 
van u zonder zonde is, die werpe de eerste 
steen naar haar” (Johannes 8:3-11).

Wanneer u een persoon ziet, die straf van 
God ontvangt, als u het hart van genade 
hebt, dan zou u ook genade met hem 
moeten hebben en hopen dat hij het goed zal 
overwinnen.

Ten tweede, ze hebben bewogenheid 
met de degenen die in moeilijkheden zijn 
en genieten ervan om hen te helpen.

We zouden niet alleen maar medelijden 
in ons hart moeten voelen voor anderen 
en zeggen, “Houdt moed en weest sterk!” 
Wanneer ons hart waarachtig is, zullen wij 
ook iets doen om onze broeders en zusters 
essentiele hulp te bieden (Jakobus 2:15-17).

Wanneer een ander persoon stervend is 
van de honger, als u dan alleen maar denkt 
“het is zo zielig” en u doet niets, omdat u 
niet genoeg hebt voor uzelf, dan is dat geen 
genade. Wanneer u het echt erg vindt met 
een waarachtig hart, kunt u uw eigen portie 
delen of weggeven. Wanneer u iemand 
ziet lijden door enig probleem, zou u het 
verlangen moeten hebben om te helpen en 
hen te ontheffen van de pijn. Dat is genade.

Spreuken 19:17 zegt, “Wie zich over de 
arme ontfermt, leent de Here; Hij zal hem 
zijn weldaad vergelden.” Wanneer u voor 
de zielen zorgt met het hart van de Here, zal 
God u zeker vergelden met Zijn zegeningen.

Ten derde, zullen zij niet gemakkelijk 
de fouten van anderen aanwijzen.

Wanneer wij genade hebben, kunnen 
wij niet gemakkelijk straffen, bestraffen of 
tekortkomingen aanwijzen. Wanneer we een 
woord van advies geven, zullen wij het al 
biddend doen uit zorg voor het hart van die 
persoon (Spreuken 12:18).

Vanuit hun eigen zelfgerechtigheid en 
kaders wijzen sommige mensen vaak naar 
de tekortkomingen van anderen. Zelfs 
wanneer datgene wat ze zeggen, de waarheid 
is, wanneer u tekortkomingen aanwijst 
binnen uw eigen zelfgerechtigheid of kaders, 
zonder liefde, brengt het geen leven voort. 
De anderen zullen niet veranderen als gevolg 
van het advies, maar hun gevoelens zullen 
in plaats daarvan gekwetst zijn en ze zullen 
ontmoedigd worden en kracht verliezen.

Wannneer u te maken hebt met een jong 
kind, dan zou u niet de fouten moeten laten 
zien op een wijze dat het aanstoot geeft of 
hem laat struikelen. Wannneer u advies moet 
geven, omdat het absoluut noodzakelijk 
is, moet u het met liefde doen, terwijl u 
denkt vanuit het standpunt van de andere en 
met zorg voor die ziel. Alleen dan kan de 
persoon veranderen.

Ten vierde, zulke mensen zijn aardig 
tegen iedereen.

In Lucas 6:32 zegt het, “En indien gij 
liefhebt, die u liefhebben, wat hebt gij vóór? 
Immers, ook de zondaars hebben lief, die 
hen liefhebben.” De meeste mensen kunnen 
overvloedig geven van datgene wat ze 
hebben tot een bepaalde maat aan degenen 
die ze liefhebben. We kunnen de vrucht van 
genade dragen wanneer we onszelf kunnen 
weggeven, zonder er iets voor terug te 
verwachten.

Jezus gaf ongelimiteerde liefde, zelfs aan 
een persoon zoals Judas Iskariot en Hij gaf 
hem herhaaldelijk vele kansen, opnieuw en 
opnieuw, zodat hij tot bekering zou komen. 
Zelfs tot Jezus werd gekruisigd, bad Hij 
voor degenen die Hem kruisigden. Dit is 
de genade waarmee wij vergeven kunnen 
worden en waarmee wij degenen kunnen 
vergeven die niet vergeven kunnen worden.

U zou in staat moeten zijn om anderen 
te aanvaarden en te omarmen, zelfs 
wanneer hun karakters en meningen niet 
overeenstemmen. U zou eerst vanuit het 
standpunt van die ander moeten denken. 

Dan kunt u uw gevoelens veranderen. 
Wanneer u alleen maar denkt, “Waarom 
doet hij dit toch in ‘s hemelsnaam? Ik kan 
hem echt niet begrijpen,” dan zult u alleen 
maar harde gevoelens hebben en u zult u 
ongemakkelijk voelen wanneer u hem ziet.

Maar u kunt ook denken, “Ah, het komt 
door de situatie waar hij in is, dat hij op deze 
manier handelt.” Dan kunt u de gevoelens 
van afkeer veranderen. Om uw gedachten en 
gevoelens in goedheid te veranderen, moet 
u de haat en alle andere slechte gevoelens 
er één voor één uitrukken. Dan kunt u elk 
persoon aanvaarden en dienen.

Ten vijfde, mensen die de vrucht 
van geestelijke vriendelijkheid hebben 
gedragen, kunnen anderen eren.

Wanneer iets goed is gedaan, kunnen 
mensen met geestelijke vriendelijkheid 
eer geven aan anderen, en toch wanneer 
iets verkeerd gaat, kunnen ze de schuld 
aanvaarden. Wanneer u samen werkt en 
ondanks dat u het werk hebt gedaan en het 
beter hebt gedaan en de andere persoon 
ontvangt de erkenning en de andere persoon 
wordt meer geëerd dat u, dan kunt u zich 
nog steeds verblijden met hen, alsof het uw 
eigen geluk was. U zult geen onaangename 
gevoelens hebben, denkende dat u meer 
werk hebt verricht en iemand anders er 
eer voor ontvangt, ondanks dat hij vele 
tekortkomingen heeft.

U zult enkel dankbaar denken dat hij 
meer zekerheid kan verkrijgen en daardoor 
harder zal gaan werken wanneer hij door 
anderen wordt geprezen. U kunt zijn hart 
gemakkelijker verstaan wanneer u denkt aan 
een moeder die zichzelf opoffert voor haar 
kinderen.

Wanneer de moeder van een kind iets met 
haar kind doet en alleen het kind krijgt een 
beloning, dan zal er geen enkele moeder zijn 
die klaagt zeggende dat ze geen beloning 
heeft ontvangen. Wanneer wij de vrucht van 
geestelijke vriendelijkheid hebben, kunnen 
we iedereen boven ons plaatsen en de 
verdienste aan hem toeschrijven.

Geliefde broeders en zusters in Christus, 
geestelijke vriendelijkheid is een kenmerk 
van God, de Vader, die vol van bewogenheid 
en liefde is. Niet alleen vriendelijkheid, maar 
alle vruchten van de Heilige Geest, zijn ook 
het volmaakte hart van God.

Ik hoop dat iedereen de vruchten van de 
Heilige Geest volledig zal dragen. Door 
zo te handelen, bid ik in de naam van de 
Here, dat u overvloedige zegeningen zult 
ontvangen en zult genieten van de glorie in 
de Hemel die zal stralen als de zon.

De vrucht van vriendelijkheid

“Maar de vrucht van de Geest is liefde, 
blijdschap, vrede, lankmoedigheid, 
vriendelijkheid, goedheid, trouw, 
zachtmoedigheid, zelf beheersing. 
Tegen zodanige mensen is de wet 
niet” (Galaten 5:22-23). 

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee
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◆ Ten eerste, zouden we het werk van de Heilige Geest moeten   
     ontvangen

Wanneer u het evangelie aan andere mensen wilt brengen, zou u gevuld 
moeten zijn met de Heilige Geest, door eerst vurig te bidden. Wanneer u 
vol bent van de Geest, zal de Geest werken wanneer u probeert om het 
evangelie te brengen aan mensen en zal Hij bewegen en hun harten openen. 
Om hen naar de kerk te leiden en hen toe te staan om lid te worden, moeten 
wij eerst voor de zielen bidden en soms zelfs vasten, zodat Satan niet in 
staat zal zijn om het werk te verstoren.

◆ Ten tweede, zou u hen moeten helpen om de waarde van het    
     Evangelie te beseffen

Sommige mensen kennen de waarde van het Evangelie niet, en ze 
verwerpen het soms, ongeacht hoe hard christenen proberen om het evangelie 
aan hen te brengen. U moet ze niet dwingen om naar de kerk te gaan of 
op een slaafse manier handelen. U zou moeten wachten op een goede 
gelegenheid om hen te helpen met het verkrijgen van hun eigen begrip.

Zonder enige verlichting zouden we niet zomaar moeten zeggen, “Geloof 
in Jezus!” We zouden in plaats daarvan moeten zeggen, “Weet u waarom 
christenen zeggen dat Jezus de enige Redder is?” Mensen zullen dan 
misschien nieuwsgierig worden en antwoord geven op de vraag.

Of, u kunt ze uitnodigen naar een speciale dienst van de kerk of hen zelfs 
voorzien van een boodschap, op een bandje, CD of boeken om geloof in hen 
te planten. Of u kunt geregeld een nieuwsbrief van de kerk aan hen geven. 
Door zo te doen, moet u hen eerst helpen om de waarde van het evangelie te 
beseffen. Dan, kunt u praten over naar de kerk, wanneer ze zich daar goed over 
voelen en hen leiden om het evangelie aan te nemen zonder enige weerstand.

◆ Ten derde, u zou de geur van Christus moeten verspreiden 
     met liefde en zorg

Wanneer u geen liefde hebt of niet uzelf wilt offeren voor de mensen, aan 
wie u het evangelie wilt brengen, dan kunt u hen niet leiden tot redding en 
eeuwig leven. Ondanks dat iemand zijn hart sluit voor het geloof in God, 
wanneer u onveranderlijk uw zorg en ware liefde laat zien in daden en uzelf 
offert met toewijding, zal hij uiteindelijk zijn hart openen en het evangelie 
aanvaarden (Jakobus 2:15-16).

◆ Ten vierde, kunt u goed gebruik maken van uw eigen getuigenis en
     dat van de andere gemeenteleden

De meeste mensen hebben zorgen en zijn bezorgd, dus wanneer u hen 
getuigenissen vertelt van mensen wiens problemen zijn opgelost door 
de werken van God, zullen zij interesse laten zien en naar u luisteren. U 
kunt voordeel nemen door de vele boeken en afbeeldingen over tekenen, 
wonderen, buitengewone werken, en wonderlijke dingen om het evangelie 
te brengen aan mensen die lijden aan zieken. Bovendien, is het meest 
effectieve verhaal dat van uzelf, omdat u het zelf kunt bewijzen.

◆ Ten vijfde, zou u de werken van God op velerlei gebied moeten
      verspreiden

Redelijk veel mensen zijn naar de kerk gekomen nadat zij een Manmin 
Nieuws hadden gekregen op straat of hadden gevonden voor hun huis of de 
boeken van Dr. Lee hebben gelezen. Omdat vele leden het evangelie ijverig 
verspreiden, heeft het ook op de juiste tijd vrucht gedragen. 

De leden die het evangelie aan vele mensen hebben gebracht en hen hebben 
geleid naar de kerk, hebben één ding gemeen: ze scheppen op over hun kerk en 
hun voorganger. Ondanks dat mensen niet weten wie God is en wie Jezus is, 
zijn er velen die naar de kerk komen, nadat zij hebben gehoord dat een bepaalde 
kerk goed is en een bepaalde voorganger goed is. Daarom, is het praten over 
de werken van God en de Heilige Geest die gemanifesteerd worden in de kerk 
en de boodschappen die gepreekt worden in de kerk een goede manier om de 
interesse van mensen te winnen en het evangelie aan hen te brengen.

◆ Ten zesde, u zou de problemen van mensen op een geestelijke manier 
     moeten oplossen

Een van de effectieve manieren om mensen te helpen is om hen het besef 
te laten krijgen over bepaalde zaken die voor hen het belangrijkste en meest 
nodige zijn. U kunt hen laten weten dat er een oplossing is voor hun problemen, 
en hen helpen om te bidden tot de Here. Bijvoorbeeld, wanneer u wilt 
evangeliseren tegen iemand die ziek is, dan kunt u hem de weg van verlossing 
van ziekte laten zien en getuigen dat God, de Geneesheer is. Wanneer een 
persoon een probleem heeft in zijn bedrijf, kunt u hem het advies geven om 
Gods zegeningen naar beneden te halen door te leven door Gods Woord, en 
niet te proberen om het op te lossen met wijsheid en op manieren van mensen. 
Tegelijkertijd, kunt u praten over de levende God, die problemen kan oplossen 
en alles voorspoedig kan maken. Door zo te doen, kunt u hen de weg van het 
oplossen van hun problemen laten zien.

Bent u een nieuweling?
Waarom leert u niet elke week een vers van de Bijbel 
uit uw hoofd vanuit de wekelijkse bulletin van de kerk en 
leest u niet een hoofdstuk van de Bijbel per dag?
U kunt de basis van het christelijke geloof leren tijdens 
de wekelijkse klas voor nieuwelingen.
U kunt de Heilige Geest ontvangen door de maandelijkse 
Volheid van de Heilige Geest Gebedsdienst.
U kunt het Woord van Leven tot Brood des Levens 
maken door de boeken De Boodschap van Het Kruis, De 
Mate van Geloof, Hemel I & II, en Hel en de website van 
de gemeente www.manmin.org te lezen. 
U kunt meer leren over het har t en de wil  van 
God door deel te nemen aan de woensdagdienst, 
vrijdagnachtdienst, en de dinsdag lofprijsdienst (voor 
jong volwassenen).

TIP  

Effectieve manieren om het 
evangelie aan mensen te brengen

Evangelisatie is andere mensen “de weg van waarheid” leren kennen. Om het evangelie echt aan andere mensen te 
brengen, zouden wij de “Boodschap van het kruis” aan hen moeten brengen, welke deze weg van redding laat zien.
We moeten ze eerst laten weten dat God, de enige ware Godheid is, Hij schiep de hemelen, de aarde, en alle dingen 
erin, en Hij beheerst alles. En we zouden hen ook moeten leren dat er een Hemel en een Hel zijn, en omdat alle 
mensen hebben gezondigd, is er geen andere plaats om te gaan dan naar de hel.
Vervolgens, zouden wij hen moeten vertellen dat Jezus Christus, de enige Redder is, die de problemen van onze 
zonden kan oplossen. We behoren ook uit te leggen waarom Jezus de enige Redder is en de voorziening van 
redding. Bovendien, moeten we ook de opstanding, de ten hemelvaring van de Here, en Zijn tweede komst en het 
laatste oordeel met hen delen.
Laat ons nu eens tot in detail kijken naar de effectieve manieren waarop we het evangelie aan mensen kunnen brengen.

God zegent u
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Getuigenissen

Het is een jaar en vier maanden geleden dat ik lid werd van 
de Manmin Centrale gemeente. En verwonderingen hebben 
de dagen van mijn leven vervuld. Voordat ik naar de Manmin 
kerk kwam, had ik al 20 jaar als een christen geleefd, ik had 
maar weinig kennis van de geestelijke wereld. De vraag die 
mijzelf geruime tijd stelde, “Waar ben ik voor geboren?” werd 
duidelijk beantwoord tijdens de boodschappen van Senior 
Pastor Dr. Jaerock Lee. We zijn geboren om door de menselijke 
ontwikkeling te gaan op aarde en voor eeuwig in de Hemel te 
leven met God, de Vader, terwijl we liefde met Hem delen. Ik was 
zo dankbaar dat ik het nu wist.

Voorheen had ik mijn gelovig leven meer geleid vanuit een 
plichtsgevoel, zonder de liefde van God in mijn hart te voelen. 
Maar nu spendeer ik vele dagen, voelende dat God, mijn Vader is 
en heb ik vele tranen gehuild. Ik werd onderwezen dat ik door de 
wet antwoorden kon ontvangen, dus ik was niet bezorgd wanneer 
ik ziek was. Toen mijn enkel was verbrand, sprayde ik er het 
Muan zoete water op (Exodus 15:25). Het genas, zonder dat ik 
pijn had. Het gezwel dat gemaakt was van gewrichtsvocht in mijn 
rechter pols was ook weg, zonder dat ik het opmerkte, wanneer 
dat gebeurde.

Bovendien, toen ik het heilige evangelie met zekerheid bracht, 
werden 17 mensen van zeven families lid van Manmin.

Ik was niet goed in evangelisatie, maar ik bad alleen maar 

om de wijsheid van de Heilige Geest, en bad voor het contact 
met mensen. En God werkte! Ik sprak alleen maar over God 
en mijn gemeente, door de boodschappen, Dr. Lee’s boeken, de 
wekelijkse bulletin van de gemeente, en Manmin Nieuws, maar 
deze leken hun harten te bewegen.

FFF

Een vrouw zei dat ze uiteindelijk het heilige evangelie 
ontmoette, waar ze haar hele leven eigenlijk al naar op zoek was 
en ook de ware herder. Ze leidt nu haar christelijke leven met een 
gevoel voor de Hemel. Een andere vrouw zei dat ze een ijverig 
gelovig leven had geleid op haar eigen maar, maar ze voelde 
zich soms ellendig. Maar na het lezen van Dr. Lee’s boeken en 
de preken op de website van de kerk www.manmin.org, kon zij 
voelen dat de boodschap gebracht werd door de leiding van de 
Heilige Geest en nu leidt ze een gelukkig, gelovig leven in de 
Busan Manmin gemeente. 

De mensen die geestelijk dorstig waren en verlangden naar het 
Woord des Levens, werden geestelijk verzadigd. Ze kwamen naar 
de kerk en leiden nu een Geestvervuld Christelijk leven. Terwijl 
ik de liefde van God besef, krijg ik meer en meer genade in mijn 
hart, denkende dat ik zelfs niet één grote zondaar in de Hel moet 
laten gaan, zonder dat hij de liefde van God kent. Ik wil Zijn 
eindeloze liefde ijveriger verspreiden en des te meer bidden voor 
de redding van zielen. Halleluja!

In februar i 2013, leed ik aan 
ernstige hoofdpijnen. En ondertussen 
ve r scheen e r  ook een v reemd 
symptoom. Ik kon mijn familieleden 
niet meer herkennen en ik toonde 
symptomen van depressie. Mijn 
lichaam werd stijf en ik kon wandelen 
noch eten. Mijn man en familieleden 
waren geschrokken en brachten mij 
naar het ziekenhuis. De MRI-scan 
liet zien dat er een tumor was aan de 
linkerkant van mijn hersenen, welke 
de herinneringen beheerst en de 
bewegingen van het lichaam.

In die t ijd ,  had mijn moeder 
veel genade ontvangen door de 
boodschappen van Dr. Jaerock Lee 
via Enlace TV en ze ging naar de 
Colombia Manmin gemeente. Ze 
kreeg geloof door het horen van de 
vele krachtige werken, dus ze bleef 
vredevol, toen ze het nieuws over mij hoorde. Ze sprak 
ook met de andere familieleden en probeerde niet om mij 
via medische hulp te genezen, maar om de genezing van 
God te ontvangen. Ze zei dat ze ernstig tot God zouden 
bidden.

Een week later kwam de genade van God over mij 
en ik was in staat om mijn ouders te herkennen. Mijn 
moeder en ik gingen samen naar de kerk en ontmoetten 
Pastor David Jang. Pastor Jang adviseerde mij om mij 
te bekeren van mijn verleden welke niet gepast was in 
de ogen van God en te gaan leven door het woord van 
God, om zo genezing te ontvangen. Dus, ik bekeerde mij 
zelfs van onbeduidende zaken en bewaarde de Sabbat, 
ondanks dat het twee uur duurde om naar de kerk te 
gaan. Ik probeerde te leven door het woord van God. 

Tijdens de aanbiddingdiensten, ontving ik Senior 

Pastor Dr. Lee’s gebed voor de zieken en ontving ik ook 
het gebed van Pastor Jang met de zakdoek waarover 
Dr. Lee had gebeden (Handelingen 19:11-12). Door zo 
te doen, herstelde mijn geheugen en de symptomen van 
verlamming verdwenen ook helemaal.

Terwijl ik een vurig Christelijk leven leidde, herstelde 
ik beetje bij beetje. In februari 2014, ontving ik het gebed 
met de zakdoek opnieuw. Op die dag, werd mijn lichaam 
heet en ik zweette. Mijn lichaam en hart voelden licht. Ik 
was ervan overtuigd dat ik volledig genezen was. Ik ging 
naar het ziekenhuis en liet het onderzoeken. Tot onze 
verrassing was er geen tumor meer! Halleluja!

De dokter was heel erg verbaasd en vroeg mij wat ik 
had gedaan om dit mogelijk te maken. Ik antwoordde, “Ik 
heb niets gedaan, alleen maar op God vertrouwd.” Mijn 
man, dochter en al mijn familieleden waren blij en gaven 

dank aan God. De volgende maanden, 
begonnen zij ook naar de kerk te komen.

Wij zijn verhuisd naar een huis 
dicht bij de kerk en hebben elke 
nacht deelgenomen aan de Daniel 
geb e d s d ie n s t .  We  kond e n  n ie t 
sa men leven  door  de  f i na nciele 
moeil ijk heden, maar we z ijn zo 
gezegend dat we nu samen kunnen 
leven. Voordat mijn ziekte werd 
ontdekt, ging ik naar het college. Nu ga 
ik terug naar school en heb ik ijverig 
gestudeerd. Ik ben nu een leider van 
een kleine groep en een usher tijdens 
de aanbiddingdiensten. Ik leid een 
gelukkig, christelijk leven.

Ik geef alle dank en glorie aan God, 
die mij redde van mijn hersentumor, 
welke als een duistere put voor mij was, 
en mij geleid heeft op de weg van leven.

“Ik werd genezen van een hersentumor 
en mijn familie ontving het evangelie”

Zuster Marcella Granada (tweede van rechts) met haar familie, 
29 jaar, Colombia Manmin gemeente
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Diakones Soonhee Kwon, 56 jaar, deelgemeente 23, Zuid Korea

“Ik heb net het Heilige evangelie met zekerheid gebracht, “Ik heb net het Heilige evangelie met zekerheid gebracht, 
en 17 mensen hoorden het evangelie”en 17 mensen hoorden het evangelie”


